
Jegyzőkönyv
A Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági és Sport Bizottság 

2019. június 24-i 
NYILVÁNOS üléséről 

Az  ülés  helye: Budaörsi  Polgármesteri  Hivatal  III.  emelet  307.  tárgyaló  (2040  Budaörs,
Szabadság út 134.)

Jelen voltak,  dr.  Bakó  Krisztina  elnök,  Becz György,  Löfler  Dávid,  Premecz Enikő,  Stift
Nándor, képviselők és dr. Czuczor Gergely, Spányik József külsős bizottsági tag.

Igazoltan távol voltak: Simándi Szelim képviselő, Matuszkáné Papp Ilona Marian külsős
bizottsági tag.

Jelen voltak továbbá: 
Polgármesteri  Hivatal  részéről: Biró Gyula alpolgármester,  dr.  Monár  Gábor képviselő,  dr.
Molnár Bernadett aljegyző, Vágó Csaba kabinetvezető, Erdős Károlyné jegyzői irodavezető,
Szél Mónika köznevelési ügyintéző, Zsák András ügyintéző.
Egyéb: Bozsó Ottilia a Farkasréti Pagony Óvoda részéről, Maksainé Gecse Erika a Holdfény
Utcai Óvoda részéről, Gyöngyösi Mária a Mákszem Tagóvoda részéről, Berzsenyi Bellaagh
Ádám a Budaörsi Latinovits Színház igazgatója, Kovács Attiláné, Czibere Csabáné.

Jegyzőkönyvvezető: dr. Sándor Anett  

Dr. Bakó Krisztina elnök: Tisztelettel köszönt mindenkit a Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági
és Sport Bizottság ülésén! A Bizottság 9 tagja közül  7 tag jelen van. Megállapítja, hogy a
Bizottság határozatképes, az ülést 1600 órakor megnyitja.  

Napirendhez:

Dr. Bakó Krisztina elnök: Jegyzőkönyv-hitelesítőnek felkérte Becz György képviselő tagot,
aki jelezte, hogy vállalja a feladatot. A Bizottság  7 egyhangú igen  szavazattal támogatta,
hogy Becz György képviselő tag legyen a mai ülés jegyzőkönyvének aláírója.  

A 4. napirendhez egy kiegészítés érkezett, ami a meghívón nem szerepel. Javasolja, hogy a
kiegészítéssel együtt tárgyalják „A Hauser József Díj és Sport Díj kitüntetés adományozása”
c.  napirendet.  Feltette  szavazásra  a  módosítást,  melyet  a  Bizottság 7  egyhangú  igen
szavazattal elfogadott.
Továbbá a 3. és 4. napirendet zártan fogják tárgyalni, ahogy a meghívón is szerepel. Felteszi
szavazásra  a  módosított  napirendet,  melyet  a  Bizottság 7  egyhangú  igen  szavazattal
elfogadott.

A fenti szavazati arányokkal a Bizottság az alábbi határozatot hozta: 

51/2019. (VI.24.) KMISB sz. határozat
Napirend és jegyzőkönyv aláíró megválasztása

A. Jegyzőkönyv aláíró megválasztása
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Budaörs Város Önkormányzat  Képviselő-testületének Közoktatási,  Művelődési,  Ifjúsági és
Sport  Bizottsága  úgy  dönt,  hogy  Becz  György  képviselő  tagot választja  meg,  a
jegyzőkönyv bizottsági tag aláírójának.  

B. Napirend:

NYILVÁNOS ülés:

Testületi hatáskör:

1.) Részvételi szándék kifejezése a „Küzdelem az antiszemitizmus ellen Közép-Európában
projektben

2.) Holdfény Utcai Óvoda intézményvezetői pályázatának elbírálása
3.) Kamaraerdei Óvoda intézményvezetői pályázatának elbírálása – ZÁRT ülésen
4.) A Hauser József Díj és Sport Díj kitüntetés adományozása – ZÁRT ülésen

Napirend előtti hozzászólás: nem volt.

Napirendek tárgyalása: 
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1.)  Részvételi  szándék  kifejezése  a  „Küzdelem  az  antiszemitizmus  ellen  Közép-
Európában projektben

Vágó Csaba kabinetvezető: ismerteti az előterjesztést. 

dr. Czuczor Gergely bizottsági tag:  Gyakorlati hasznát szeretné megtudni. Egyébként az
antiszemitizmus  elleni  küzdelem  teljesen  helyénvaló.  Hogyan  lesz  ebből  kézzelfogható
eredmény, a megvalósulása hogyan történik. Biztos van a Republikon Intézetnek van ebben
tapasztalata,  csak  az  előterjesztésből  ez  nem  derül  ki.  Érti,  hogy  ez  egy  EU-s
együttműködés, de a gyakorlatban hogyan valósul meg.

Vágó  Csaba  kabinetvezető: Maga  az  együttműködés  pont  erre  irányul,  hogy  ennek  a
módszertana kialakulhasson. Tehát most nincs meg a bölcsek köve senkinek a zsebében,
hogyan  lehet  megoldani,  hogy  mi  a  gyógyszer  vagy  megoldás.  Nyilván  nem  kell  olyan
hangulatot  teremteni,  ahol  ezek  a  kifejezések  relevánsak  lehetnek.  A  másik,  hogy  a
gyűlölködő beszéd és a gyűlöletbeszéd között nagy különbség van. Ez a gyűlöletbeszédre
fókuszál.

Löfler  Dávid  képviselő:  Az  előterjesztésben  az  olvasható,  hogy  a  Republikon  Intézet
kereste meg az önkormányzatot. Mellékletként nem látta a megkeresést. Ezzel kapcsolatban
van-e valamilyen információ, szóbeli megkeresés volt-e, vagy írásbeli. Ha írásbeli, akkor ők
is  láthatják-e.  A másik,  ami  mindig  felmerül,  minden  ilyen  előterjesztésnél,  hogy  lesz-e
később ennek valamilyen költségvonzata.

Vágó  Csaba  kabinetvezető:  Emlékei  szerint  a  megkeresés  szóban  volt.  Egyszer  már
megtörtént  az,  hogy azt  mondta  valamire,  hogy nem kerül  költsége és  mégis  be kellett
szerezni valamit legalább 8.000 Ft-ért. Itt most azt gondolja, hogy a képzésen való részvétel
– ami ennek az eredménye lenne, így valósulna meg a projekt – számára úgy tűnik, hogy
nem jár pénzzel. Ezt a mai tudása szerint mondja. Ősszel erről bővebb tájékoztatást fognak
kapni, és akkor még lehetőség lesz erről beszélni.

Premecz Enikő bizottsági tag: Kérdezi, hogy az önkormányzat bármely irodájának van-e
arra  statisztikája,  hogy  antiszemita  vagy  gyűlölködő  beszéd  a  munka  elvégzése  során
problémát okozott, ami miatt szükségesnek érezzük a projekthez való csatlakozást.

Vágó Csaba  kabinetvezető: Nem vezetnek erről statisztikát, mivel az kicsit legitimálná a
létét  ennek az egésznek,  de tapasztalják.  Magyarországon ma előfordul  olyan szituáció,
amiben olyan kifejezések fogalmazódnak meg, amik gyűlöletbeszédként értelmezhetőek. Ez
alól  még  a  hivatal  sem  kivétel,  a  hivatali  dolgozók  füle  hallatára  is  elhangzanak  ilyen
kifejezések.
 
Dr. Bakó Krisztina elnök: Feltette szavazásra az előterjesztés szerinti határozati javaslatot,
melyet a Bizottság 7 egyhangú igen szavazattal támogatott és az alábbi határozatot hozta: 

52/2019. (VI.24.) KMISB sz. határozat
Részvételi szándék kifejezése a „Küzdelem az antiszemitizmus ellen Közép-Európában
projektben

Budaörs Város Önkormányzat  Képviselő-testületének Közoktatási,  Művelődési,  Ifjúsági és
Sport Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek, hogy 
1. fejezze ki azon szándékát, hogy részt kíván venni az Európai Unió által finanszírozott

„Küzdelem az antiszemitizmus ellen Közép-Európában” projektben; ezért
2. kérje fel a polgármestert, hogy az előterjesztés mellékletét képező szándéknyilatkozatot

írja alá és küldje meg a projekt szervezőjének.
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2.) Holdfény Utcai Óvoda intézményvezetői pályázatának elbírálása

Szél Mónika ügyintéző: ismerteti az előterjesztést.

Becz  György  képviselő: Végigolvasva  a  pályázatot  úgy  gondolja,  hogy  a  pályázat
szakmailag  profi,  amit  a  közoktatási  szakértő  véleménye  is  alátámaszt.  Maximálisan
támogatja a pályázatot és hasonló színvonalas munkát kíván.

Dr. Bakó Krisztina elnök: Feltette szavazásra az előterjesztés szerinti határozati javaslatot,
melyet a Bizottság 7 egyhangú igen szavazattal elfogadott. 

53/2019. (VI.24.) KMISB sz. határozat
Holdfény Utcai Óvoda intézményvezetői pályázatának elbírálása

Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testület Közoktatási Művelődési Ifjúsági és Sport
Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Holdfény Utcai Óvoda intézményvezetői
feladatainak  ellátására 2019.  augusztus 1-jétől  2024.  július 31-ig  Maksainé Gecse Erikát
bízza meg.

Dr.  Bakó  Krisztina  elnök: A továbbiakban  áttérnek  a  zárt  ülésre.  A zárt  ülésről  külön
jegyzőkönyv készül. Zárt ülésen hozott határozat száma:

54/2019. (VI.24.) KMISB sz. határozat
55/2019. (VI.24.) KMISB sz. határozat
56/2019. (VI.24.) KMISB sz. határozat

k.m.f.

Becz György Dr. Bakó Krisztina
bizottsági tag aláíró elnök
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